
Sme radi, že dôjde k uvoľneniu obmedzení, reaguje hovorca KBS

Dokument z registra stránky www.hd.kbs.sk | 1

Ak sa potvrdí informácia, že od pondelka možno obnoviť slávenie verejných bohoslužieb,
hoci s obmedzením na 50 percent kapacity kostolov, bude to dobrá správa, reaguje hovorca
KBS Martin Kramara. Uviedol to v súvislosti so správou premiéra Igora Matoviča, ktorý
oznámil, že kostoly s maximálnou kapacitou 50 % budú otvorené.
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